
 
Onderwerp Fractie Behandeld in 

datum 
Portefeuillehouder Inhoud Stand van zaken 

Bouw 
Stompetoren West 

 15-01-2024 Beemsterboer, J. Gedeputeerde Beemsterboer houdt de commissieleden 
Ruimte op de hoogte over de stand van zaken bouwen bij 
Stompetoren West.   Gedeputeerde nodigt de statenleden 
misschien ook mee naar de locatie.  Er vinden nu 
gesprekken plaats onder de huidige afspraken van het 
coalitieakkoord, daar is ook gedeputeerde Rommel bij 
betrokken. 

 

streven circulair 
inkopen wat 
circulair kan in 
2027 (mobiliteit) 

Volt 02-10-2023 Olthof, J. gedeputeerde Olthof: Dan motie M135-2023. Nou, laat 
duidelijk zijn dat we met zijn allen streven om uiteindelijk 
de circulariteit zo snel mogelijk in te voeren. Dat we ook ten 
aanzien van ons eigen inkoopbeleid voorop willen lopen 
daarin en dat we dat ook, denk ook in de organisatie, ook 
bij de inkoop, verder moeten benadrukken nog een keer.   
(..) En de andere is, naar de heer De Weerdt: kijk, dit is het 
streven. Wij proberen inderdaad zoveel mogelijk, wat 
mogelijk is, om in 2027 circulair in te kopen, dat streven 
hebben we. Dat lijkt me ook prima. En als 2027 misschien 
wel te laat is, eerder al met elkaar even terug te koppelen: 
waar staan we op dat moment. Dus dat we over een tijdje 
eens gaan praten over ‘waar staan we’, dat lijkt me prima 
om die tussenevaluatie te doen. Maar het streven om in 
2027 circulair in te kopen wat circulair kan, dat kan ik in 
ieder geval toezeggen. 

 

haalbaarheidsond
erzoek 

 11-09-2023  Gedeputeerde Beemsterboer vraagt om de vrijheid om de 
gesprekken in openheid te voeren en te inventariseren wat 
er aan oplossingen mogelijk is en daarmee terug te komen 

 



 
Balkweiterhoek te 
Zwaagdijk-West 

bij de commissie.  Hij vertrouwt erop dat een samenspel te 
organiseren is met alle betrokkenen, waar iedereen beter 
van wordt, niet in de laatste plaats de woningzoekenden. 

Eindresultaat 
Urgentieconferent
ie en gevolgen 
voor de Noord-
Hollandse OV-
concessies 

 26-06-2023 Olthof, J. Om de prijsstijging van 11% te compenseren is een budget 
van 5 miljoen structureel nodig. Daarom is in een eerder 
stadium de discussie met de NS en Transdev gestart om 
beter en ander OV t leveren. Binnenkort vinden gesprekken 
hierover plaats met gemeentebesturen en na de 
zomervakantie komt GS hierop terug. 

 

Afdoeningsvoorst
el motie 75-2020 

CU 20-02-2023 Olthof, J. Gedeputeerde Olthof op de vraag van de heer Klein (CU): Ja, 
u krijgt zo snel mogelijk en ruim van te voren duidelijkheid 
over eventueel een vaste oeververbinding of anders het 
alternatief van hoe gaan we om met de pont. Wellicht dit 
jaar nog. 

 

Aanpak en 
Monitor 
investeringsstrate
gie Noord-
Hollandse 
infrastructuur 
(iNHi) 

 20-02-2023 Olthof, J. De viewer komt beschikbaar na de verkiezingen als die hier 
behandeld wordt. Er wordt elke dag nog hard gewerkt om 
dit instrument zo goed mogelijk beschikbaar te krijgen. 

Dit komt terug bij de 
vaststelling iNHi. 

Mondelinge 
vragen inzake 
Opheffen bushalte 
verzorgingshuis 

Christe
nUnie 

19-12-2022 Olthof, J. Gedeputeeerde Olthof:  Ja, er is een betaalbaar alternatief. 
Mensen die slecht ter been zijn, kunnen ook de Wmo-taxi 
bestellen. Daar kunnen ze ook een kaart voor krijgen bij 
Gooi en Vechtstreek. De kosten van Wmo-taxi's zijn 
vergelijkbaar met de kosten voor het openbaar vervoer. Ik 
zal het nog wel met de collega's ook van Gooi en 

Beantwoording zal 
spoedig volgen. 



 
Vechtstreek, met de gemeente, nog eens een keer 
bespreken om te kijken of dat nog een keer extra onder de 
aandacht gebracht kan worden. 

Gebiedsgerichte 
ontheffingen in 
het kader van de 
Wet 
natuurbeschermin
g 

 07-06-2021 Rommel, E. 
Kocken, R. 

Gedeputeerde Rommel heeft met gemeenten en 
woningbouwers overlegd over een betere bescherming van 
specifieke soorten. De eenmalige gebiedsaanpak wordt 
geëvalueerd en er wordt een monitoringsplan opgesteld. Dit 
wordt later met PS gedeeld worden. Zodra er meer zicht 
ontstaat op de afronding van de evaluatie, wordt PS hierover 
geïnformeerd. 

 

Wensen en 
bedenkingen 
Verstedelijkingsst
rategie MRA 

 07-06-2021 Rommel, E. Toegezegd wordt om met gedeputeerde Olthof de wens van 
de PvdA te bespreken om indien er bruggen over het IJ 
worden aangelegd, ook een OV-rail- of tramverbinding aan 
te leggen naar dit gebied, evenals de functiewijziging op de 
Achtersluispolder/Havenstad, mits de randvoorwaarden in 
acht genomen worden en de nautische en maritieme ruimte 
in het havengebied geborgd is. 

 

Wensen en 
bedenkingen 
Verstedelijkingsst
rategie MRA 

 07-06-2021 Rommel, E. Toegezegd wordt in het 3e concept van het MRA op de 
volgende punten aan te passen c.q. duidelijker te maken:  - 
de tekst dat GS niet voornemens is om bedrijventerreinen te 
verplaatsen voor woningbouw, maar als er plaatsen 
vrijkomen op bedrijventerreinen door vertrek van bedrijven, 
deze dan beschikbaar zijn voor andere functies  - dat met 
de tekst over ‘regio’ en ‘MRA’ hetzelfde wordt bedoeld,   - 
de relevante tekst over deelname aan het platform Ruimte 
door Hoogheemraadschap AGV  met het oog op de 
waterbuffering. 

GS is geen penvoerder 
van de 
Verstedelijkingsstrategie 
MRA. Bij het 3e concept 
kan dit terugkomen. 



 
Monitoring 
Aardkundige 
monumenten 

 22-10-2020 Loggen, C. Mw. Van Wijnen (GL): Onze motie aardkundige monumenten 
heeft ook een positief pre advies. Vragen die over waren 
gebleven uit de commissiebehandeling. Er zijn wat kleine 
gebiedjes uit die aardkundige monumenten verdwenen. Die 
zijn niet opgenomen in het BPL en niet in NNN. Dat willen 
we graag monitoren. Als de toelichting een toezegging kan 
worden dan trekken we de motie wellicht in.  Gedeputeerde 
Loggen zegt dit toe. 

 

Onderzoek 
tegengaan 
verrommeling en 
verkrotting 
kassen 

 22-10-2020 Loggen, C. De VVD vraagt ook hoe Gedeputeerde Staten omgaan met 
het tegengaan van verrommeling en verkrotting van kassen 
et cetera, nu de Ruimte-voor-ruimteregeling wordt beperkt. 
Het is wel wat huiswerk, maar ik zou hier ook een 
onderzoek naar willen doen. Het is een specifieke 
problematiek, die op een aantal plekken in de provincie 
voorkomt. Ik zou daar graag met een onderzoek komen. 
Hoe kunnen we daar het meest effectief mee omgaan? 

 

Verkenningen 
discussielocaties 

 29-09-2020 Loggen, C. Gedeputeerde Loggen geeft aan dat er voor Castricum, 
Uitgeest, Wijdemeren en Schagen verkenningen worden 
gedaan. Zodra die helder zijn, zullen ze ter kennisname met 
PS worden gedeeld.  … Gedeputeerde stelt de volgende 
afspraak voor. Als uit de verkenning blijkt dat de regels in 
de Omgevingsverordening goed gevolgd zijn en niet leiden 
tot een verandering, dan hoeft die discussie zijns inziens 
niet opnieuw gevoerd te worden. Op het moment dat die wel 
tot verandering leidt, komt gedeputeerde daar bij PS op 
terug. De heer Voskuil (PvdA) geeft aan dat de 
Omgevingsverordening ook voor PS een leerproces is. Hij 
zou het waarderen als gedeputeerde het vanuit dat 

 



 
perspectief beschouwt. Zou hij er derhalve ook een half 
A'4tje aan kunnen wijden als er geen wijzigingen zijn, zodat 
PS zich de termen uit de Omgevingswet en -verordening 
een beetje eigen kunnen maken? Gedeputeerde Loggen gaat 
daarmee akkoord, mits PS hem toestaan dat hij dat in geval 
van geen verandering enkel informatief doet. Ingeval zich 
wel een verandering voordoet zal gedeputeerde PS actief 
informeren. Dan ontstaat het gewenste onderscheid. 

 


